
 

 

Svenska Stövarklubben 

Protokoll 3/2023 

Styrelsemöte 230327 kl 19.00 via Teams 

Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Henrik Mårts, Markus Enstedt, Göran Johansson, Leif 

Lundholm, Thomas Eriksson, Thomas Larsson och Andrea Rahm. 

 

§32 Mötet öppnas  
 

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat. 
 
§33 Val av en justerare 

 
Till att justera dagens protokoll väljs Thomas Larsson. 
 
§34 Godkännande av dagordningen  

Dagordningen godkänns efter tillägg under inkomna ärenden punkt för NM-arrangör 2024. 
 
§35 Föregående protokoll nr 2/2023 

 
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
 
§36 AU-beslut 

 
AU-beslut tagna för godkännande av nya jaktprovsdomare. Vi hälsar följande välkomna till 
domarkåren: 
Dalarna- Tomas Wargbo och Jesper Modin 
Småland- Ludvig Ekströmmer 
Värmland- Anders Samulesson 
Västergötland- Karl Kettil,  Camilla Löf och Kim Snejder 
Västernorrland- Emanuel Stenmark och Rickard Bergman 
 
§37 Inkomna ärenden/rapporter 

a) Motioner till KF 

Styrelsen beslutar att från Svenska Stövarklubben lämna in motioner till Kennelfullmäktige 
2023 angående förändring av Bruksavelspris, Championattavla och motion angående SKK´s 
ställningstagande av vargbeståndet i Sverige.  
Styrelsen står även bakom Dreverklubbens motion angående utställningar om det skrivs in 
att minimiavståndet ska vara 20 mil. Rolf kontaktar klubben. 
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b) Samverkansmöte inför KF 29 mars (kandidater) 

Rolf, Göran, Marita och Thomas L deltar i mötet. 

c) Deltagare vid Workshop 2 maj 

Andrea anmäler sig som deltagare till SKK´s workshop 

d) Förtjänsttecken Uppland-Västmanland Stkl 

Styrelsen godkänner de två inkomna förslagen på mottagare av förtjänsttecken. 
Inkommet förslag från Schillerföreningen stäms av med berörd lokalklubb. 
 

e) Ansökan Riksutställningen 2027 

Jämtland-Härjedalens ansökan om att arrangera Riksutställnngen 2027 godkänns av 
styrelsen. 
 

f) Rapport från Öster Malma 

Rolf lämnar en rapport från Temadagarna på Öster Malma. 

        g)   Rävsektionen 
       Thomas rapporterar att rävsektionerna i distrikt 1,2 och 3 har svårt att få i gång sina 

sektioner. Intresset är svalt bland medlemmarna att engagera sig. Rävkommttén uppdateras på 
hemsidan. 
  

h) NM-arrangör 2024 
     Styrelsen beslutar att ge Dalarnas Stövarklubb uppdraget att arrangera Nordiska    
Mästerskapet 2024. 
   

          

§38 Rapport från kassören- Henrik 
➢ Bidraget från Naturvårdsverkets viltvårdsfond har betalats ut. Summan finns nu insatta på 

ett räntekonto tills de ska börja nyttjas. 
 
§39 Rapport från utställningsansvarig- Thomas E 

➢ Utställningarna för 2024 är nu godkända av SKK.  
➢ SKK har nu släppt sitt utställningsprogram för 2025, Thomas skickar ut sammanställningen 

till lokalklubbarna så alla kan se vad de har att förhålla sig till. 
➢ SKK har även beslutat att ansökan om exteriördomarkonferens 2026 kan arrangeras redan 

2025. Föreslagna datum är 12-13 april 2025. Thomas E ansvarar för att projektgrupp, budget 
och projektplan presenteras på nästa möte. Bidrag för konferensen kan sökas hos SKK till en 
summa av högst 150 tkr. Thomas E föreslår att konferensen hålls digitalt.  

 
§40 Rapport från avelsansvarig- Göran 

➢ Göran informerar att samtliga avelsrapporter är nu inkomna och att ersättning kan betalas 
ut till kvarstående avelsråd. 

➢ SKK har beviljat vår ansökan om avelskonferens 2024, Göran skickar in de kompletteringar 
de behöver senast 30 mars. 

➢ Göran lämnar också en rapport om inkorsningsprojekten som löper på. 
➢ Valpregistreringarna ligger lågt just nu. 
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§41 Rapport från regelansvarig- Thomas L  

➢ Thomas planerar ett möte med Studiefrämjandet för att skynda på dem med 
utbildningsmaterialet.  

§42 Rapport från medlemsansvarig- Andrea 
➢ Andrea visar upp ett förslag till webshop som ser mycket bra ut. Styrelsen beslutar att jobba 

vidare på denna. 
➢ Andrea meddelar också att hon tyvärr lämnar sitt styrelseuppdrag då hon har svårt att få 

tiden att räcka till. Hon kommer att finnas som stöd till den som adjungeras. Styrelsen tycker 
det är tråkigt men har förståelse för hennes beslut 

 
§43 Rapport från IT-ansvarig- Leif 

➢ Leif berättar att klubben nu har ett nytt webhotell. 
➢ Efter mötet kommer Leif att visa lite av det nya rapporteringssystemet för jaktprov. 
 

§44 Hemsideansvarig- Markus 
➢ Markus jobbar vidare med att uppdatera hemsidan. I kalendern ligger nu utställningar 

inlagda med länk till arrangerande lokalklubb. 
 

§45  Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 

§46 Nästa möte  

Nästa styrelsemöte bestäms till den 24 april kl. 19.00 

 
§47 Mötet avslutas 

Rolf tackar för idag och förklarar mötet för avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

Marita Lithander 

Justerat 

 

 

Rolf Karlsson    Thomas Larsson 
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